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Амерички амбасадор у Приштини Кристофер Дел изјавио је, поводом отварања базе
Војске Србије код Бујановца, да у томе "не види никакву опасност по Косово". Косовски
званичници, међутим, не деле мишљење америчког дипломате и изражавају, како
наводе, "забринутост" због отварања војне базе "Југ" код Бујановца, истичући чињеницу
да у том делу Србије живи већинско албанско становништвом.

  

"Косово има велики пројекат изградње својих снага безбедности и треба да се
концентрише на то и да остави Србију да ради оно што жели", рекао је Дел, приликом
посете касарни Косовских безбедносних снага у Приштини. Дипломата САД, земље која
је признала независност јужне српске покрајине, такође, каже да ће Србија и та
самопроглашена држава на тлу Косова и Метохије "у одређеном тренутку постати
савезници НАТО-а и неће бити важно ко ће где имати војну базу".

  

Како преносе приштински медији, председник косовског парламента Јакуп Краснићи
затражио је од привремених институција у Приштини да реагују и да на северу Косова,
где је већинско српско становништво, формирају базу Косовских безбедносних снага.
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